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Radny Rady Miejskiej w Koszalinie 

 

 

ZAPYTANIE RADNEGO 

 

 

Szanowny Pan Prezydent  

Piotr Jedliński, 

 

Proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania w związku z podaną informacją medialną  

dotyczącą zakupu 100 tys. szt. maseczek ochronnych dla mieszkańców Koszalina. 

1. W jakim trybie została podjęta decyzja zakupu maseczek, jako radny nie otrzymałem żadnej 

informacji ani zapytania,  

2. Jaka kwota została przeznaczona na zakup, 

3. Kto jest dostawcą maseczek i w jakim terminie zostaną dostarczone do Koszalina, 

4. W jaki sposób będzie prowadzona dystrybucja maseczek dla mieszkańców, kto i w jaki sposób 

będzie dostarczał lub odbierał mając na uwadze obecne obostrzenia wynikające ze stanu 

epidemii. 

 

Z poważaniem:  

Andrzej Jakubowski 
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